16.3.2020

Exemption from delay fees for renewing expired residencies

due to the current circumstances

Due to the current situation and the spread of the Coronavirus, the General Directorate of Public Security declares that owners of work permits or any kind of legal residency expired since 11/03/2020, would be able to renew it later after the end of the current date without being charged the extra delay fees. The validity of the new document will be granted from the expiry date of the previous one. This procedure is being taken in order to protect and safeguard the public and their common interests.

17/7/7.7.

إعفاء من رسوم تأخير طلبات منح أو تجديد الإقامات نظراً للظروف الراهنة

نظراً للظروف الراهنة وإنتشار فيروس كورونا ،تعلن المديرية العامة للامن العام أنه يمكن لاصحاب سمات العمل والاقامات على انواعها والمنتهية صلاحياتها اعتباراً من تاريخ 2020/03/11 تجديدها في وقت لاحق بعد الانتهاء من الظروف الراهنة دون تدريكهم رسوم تأخير على أن تمنح صلاحيتها اعتباراً من تاريخ انتهاء السابقة، وذلك حفاظاً على السلامة والمصلحة العامة وعلى المواطنين